立法會 Legislative Council

立法會CB(3) 75/14-15號文件

檔 號: CB(3)/M/MR

電 話: 3919 3300

日 期: 2014年10月21日

發文者: 立法會秘書

受文者: 立法會全體議員

2014年11月5日的立法會會議

根據《立法會(權力及特權)條例》動議的議案

毛孟靜議員將於2014年11月5日的立法會會議上,根據 《立法會(權力及特權)條例》動議一項議案。現附上該議案,供 議員考慮。

2. 立法會主席已指示應按所交來的原有措辭印載在立法會議程上。

立法會秘書

(梁慶儀代行)

連附件

2014年11月5日的立法會會議 毛孟靜議員根據《立法會(權力及特權)條例》 動議的議案

議案措辭

本會委任一個專責委員會,調查香港特別行政區行政長官梁振英 先生涉嫌收受澳洲企業UGL Limited利益一事;而該委員會在執行其 職務時獲授權根據《立法會(權力及特權)條例》(第382章)第9(2)條 行使該條例第9(1)條所賦予的權力。

Motion under the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance to be moved by Hon Claudia MO at the Council meeting of 5 November 2014

Wording of the Motion

That this Council appoints a select committee to inquire into the allegation of the Chief Executive of the Hong Kong Special Administrative Region Mr LEUNG Chun-ying receiving the benefits of UGL Limited, an Australian corporation; and that in the performance of its duties the committee be authorized under section 9(2) of the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382) to exercise the powers conferred by section 9(1) of that Ordinance.